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Túl vagyunk az Olimpiák története játékok vetélkedő iskolai és munka
helyi kategória helyi döntőin.
A városi tekeba.jnokságot is igen nagy érdeklődés kisérte, 18 férfi és
6 npi csapat küzdött a győzelemért.
Sporttanfolyamok fő bázisa a Városi Sportcsarnok. Aerobic, óvodás- és 
gyermektornára volt lehetőség. A karate továbbra is népszerű,
A Thuri Munkásszövetkezet Tömegsport Egyesülete megyei Összesített 
SZÖVOSZ Kupát nyert. A kézilabdások országos bajnokok, a kispályás 
labdarúgók az országos elődöntőben vannak.
Egyesületeink versenyszakosztályaiból a Várpalotai Bányász labdarúgói 
a Duna csoport 7. helyezettjei. A kézilabdások középmezőnyben végeztek 
a félszezonban. A pétiek labdarúgói a Bakony-csoport biztos bentma.ra- 
dói a 11. helyen. A kosarasok a rájátszás során az NB II. A csoport
jába jutottak fel. Sakkozók a.z OB II. 2. helyén állnak a tavaszi for
duló után. Páncsy Imre a 15 éven aluliak országos bajnoka lett. Az 
inotai GYSC tekecsapata lett az NB III. bajnoka.

I5/19S8./ÍII.25/ MT számú rendelet az egyes szabálysértésekről szóló 
17/19̂ 8./tV. 14./ Korín, özámu rendelet módositásáról /Ma,gyár Közlöny
1988. évi 9.szám,/
Az egyes sza.bálysértésekről szóló 17/1968. /IV. 14./ Korm.számú ren
delet módositása egyebek között a következő rendelkezéseket tartal
mazza.
Aki a személyi igazolvánnyal kapcsolatos rendelkezéseket megszegi 
háromezer forintig terjedő pénzbírsággal sujtha.tó.
"Útlevéllel é svait i okmán nyal ka.pcsola.tos szabálysértés".
Aki a, külföldre utazással, az útlevéllel és az útiokmánnyal kapcsola
tos rendelkezéseket megszegi Ötezer forintig terjedő pénzbírsággal 
sújtható.
Aki a külföldön tartózkodás szabályait megszegi tízezer forintig ter
jedő pénzbírsággal sújtható.
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A módosító rendelet 1988. julius 1* napján lép hatályba

19/1988./IV.1./ MT rendelet a Minisztertanács Hivataláról /Magyar 
Közlöny 1988.évi 11.szám/.
A Minisztertanács Hivatala - a Minisztertanács Titkársága, valamint 
a. Minisztertanács Tájékoztatási Hivatala jogutódaként - a Miniszter- 
tanács, a kormánybizottságok, valamint a Minisztertanács elnökének 
és helyetteseinek munkaszervezete, amely a sajtóigazgatás tekinteté
ben országos hatáskörű államigazgatási szervként jár cl.
A rendelet részletesen szabályozza ’a Hiva.talnak a Minisztertanács mű
ködésével kapcsolatos, az Országgyűlés és a Minisztertanács kapcsola
tainak szervezésével összefüggő, a Népköztársaság Elnöki Tanácsa, mun
kájához kapcsoló feladatokat.
Rendelkezéseket tartalmaz a Hivatalnak a jogszabályok elokészitésével 
és kihirdetésével kapcsolatos teendőire és a tájékozta.iási tevékeny
ség ellátására vonatkozóan.
A rendelet 1988. április 1.-én lépett hatályba.
16/1988./V.19./ PM rendelet a takaréklevélről szóló 21/1987. /V.23./
PM rendelet módosításáról /Magyar Közlöny 1988. évi 21.szám/,
A takaréklevél kamata 6 év eltelte után évi 12,5 Az elhelyezéstől 
számított egy éVen belül történő felvétel esetén kamat nem jár. Egy 
év eltelte után történő felvételűéi a kama.t évi lo %, két év eltel
te után történő felvételnél a kamat évi 11 a harmadik éő negyedik 
év eltelte után történő felvételnél a kamat évi 11,5 %, az ötödik év 
eltelte után történő felvételnél a kamat évi 12 %.
Ez a rendelet 1988. junius 1.-én lepett hatályba, rendelkezéseit a 
hatálybalépés napjától kezdődően a hatálybalépés előtt megkötött ta
karéklevél szerződésekre is alkalmazni kell.
17/1988./V.19./ PM.rendelet az egyes takarékbetétek elhelyezési és 
kamatozási feltételeiről szóló 22/1987* /V.23,/ PM.rendelet módosí
tásáról /Magyar Közlöny 1988.évi 21.szám./
A ka.matozó betétkönyvben elhelyezett
- látra szóló betétek kamata évi 2 %,
- az egy évre tartáson lekötött takarékbetétek kamata évi 9,5 %i
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- a két évre tartáson lekötött takarékbetétek kama.ta évi lo %t
- a három évre tartóson lekötött takarékbetétek kama.ta évi 11 %,
A rendelet 1988. junius 1.-én lépett hatályba. Rendelkezéseit a 
hatálybalépés napjától kezdődően a hatálybalépés előtt megkötött 
takarékbetét szerződésekre is alkalmazni kell.
18/1988./V.19./ PM.rendelet az átutalási betétszámláról és a lakos
sági csekk bevezetéséről szóló 17/198o. /VII.7./ PM. rendelet módo
sításáról /Magyar Közlöny 1988.évi 21.szám/.
A módosítás értelmében az átutalási betétszámla, kamata a havi zárás
köri egyenleg után évi 7 55.
A modositó rendelet 1988. junius 1.-én lépett hatályba.

V á r p a l o t a ,  1988, junius 9.

v" / Csővári János / 
tanácselnök •



E L Ő T E R J E S Z T É S  

a Városi Tanács 1988* junius 17-i ülésére.

Tárgy: A Városfejlesztési-Termelési-Ellátási Bizottság 
"beszámolója, tevékenységéről.

Előadó: Krasznai Béla
a bizottság elnöke



Tisztelt Tanácsülés!

A Városi Tanácsffiervezeti és M.üködési Szabályzata előírja., hogy a bi
zottságok tevékenységükről tanácsciklusonként legalább egy alkalommal 
beszámolnak a tanácsnak. E kötelezettségünknek teszünk eleget, amikor 
a tanács elé terjesztjük tevékenységünkről szólő beszámoló jelentésün
ket .

A bizottság a tanács által 1985- évben megválasztott tagokból alakult, 
létszáma 17 fő, melyből 11 seemély tanácstag, és 6 személy nem ta
nácstag.
Munkánkat éves munkaterv alapján végezzük, mely összhangban van a Ta
nács és a Végrehajtó Bizottság mvhkatervével. A munkatervben rögzitett 
napirendi pontokat a bizottság megtárgyalta. Tevékenységünk során meg
felelően éltünk javaslattevő, véleményező, előkészitő és ellenőrző 
funkciónkkal. A megtárgyalt előterjesztések kapcsán olyan állásfogla
lásokat igyekeztünk kialakítani, élmi a tanács döntését elősegíti, és 
az érdekek megfelelő összhangját biztosítja. Az üléseken a tagok meg
jelenése, éé aktivitása, kielégítő.

Tevékenységünket a Tanács 3/1985# sáámu rendelete szellemében végez
tük:
- közreműködünk a városfejlesztési feladatok kidolgozásában, ellenő
rizzük azok végrehajtását,

- figyelemmel kisérjük, és ellenőrizzük a város rendezési tervek 
előkészítését, és végrehajtását a. tervszerű telokgazdálkodástennek 
végrehajtása során ellenőrizzük az építési jogszabályok betartá
sát ,

- véleményezzük az ágazati feladatok gazdasági Összehangolását, fi
gyelemmel kisérjük a kommunális fela.datok végrehajtásátr javasla
tot teszünk az ellátás javítására,



- közreműködünk termelés ellátási feladatokban az ipari élelmezése
gészségügyi, és kereskedelmi tevékenység tanácsi és nem tanácsi 
szervek közötti összehangolásban,

- figyelemmel kisérjük és ellenőrizzük a város lakosságának ellá
tását segítjük a társadalmi ellenőrök munkáját,

- véleményezzük és közreműködünk a tanács éves és középtávú költség- 
vetési és fejlesztési feladatainak előkészítésében, ellenőrizzük 
azok végrehajtását,

A beszámolási időszak alati városfejlesztési fela.datok vonatkozásá
ban feladatunknak tekintettük egy felöl a VIt,ötéves terv közgaz
daságilag is megalapozott előkészítését, másfelöl a tanács által meg
határozott feladatok sikeres végrehajtásának elősegítését.
A középtávú terv előkészítése során a lakosság ellátási igényeinek 
célszerű, a gazdasági lehetőségekkel egyező, és a megyei területi 
fejlesztési tervvel összhangban lévő terv célkitűzés meghatározását 
javasoltuk.
Az ötéves terv előkészítő munkád keretében ésárevételeztük, és vé
leményeztük a lakás, kereskedelmi, szolgáltatási, telek- és kommu
nális fojleSztésofĉ e vonatkozó ágazati javaslatokat, melyhek alap
ján készült el az összfejlesztési elképzeléseket összegző városi

t

tanácsi VII. ötéves tervi»fejlesztési tervjavaslat.

A rendezési tervek vonatkozásában a bizottság tevékenysége oda irá
nyult, hogy azokban a tanács által jóváhagyott általános rendezési 
terv program elhatározásai realizálódjon* Ösztönöztük a müszaki 
osztályt, hogy a fejlesztési feladatok megfelelő előkészítettségé
nek biztosítása céljából az általános rendezési terv olyan ütemben 
kerüljön jóváhagyásra, hogy a megfontolt előkészítést és a felada
tok olyan időbeli módosítását tegye lehetővé, hogy esetlegesen e- 
gycs fejlesztések a pénzügyi helyzet alapján megvalósíthatók legye-
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A rendezési tervek kapcsán további követelményként azt tüztük ki fel
adatul, hogy nagyobb területek - rendezési körzetek - felülvizsgálata 
történjen meg, a. tervek a reális, megválósitható, ésszerű előírásokat 
tartalmazzák. A több évtizedes épitési tilalmak szűnjenek meg, hogy a 
rendezési terv a városrészek fejlődését, ne a lassú elsorvasztását 
szolgálják. Ezzel függ össze, hogy a lakásépítéssel kapcsolatos telek- 
és kommunális fejlesztési lehetőségeink az előre várható lakásszámnál 
lényegesen több magánerős la.kás építésére biztosit elhelyezést, és 
tisztázza azokat a feltételeket, amelyek között az optimális lakás
szám megépíthető.

A VII.Ötéves terv meghatározása során a gazdasági ágazat pénzügyi le
hetőségei további korlátozásra kerültek, A lakosáág életviszonyaiba.n 
bekövetkezett változás viszont a kommunális igényeket tovább fokozta. 
Törekvésünk az éves operatív tervek véleményezése során az volt, hogy 
a kommunális ellátás színvonala az anyagi eszközök mérséklődése elle
nére sem csökkenjen* Segítettük a szakigazgatási szerveket, hogy a 
városban tevékenykedő gazdasági egységekkel olyan kapcsolatot alakít
sanak ki, ami a. feládatolc közös megvalósítását teszi lehetővé. 
Segítettük a műszaki osztály munkáját a lakosság köJzmüfejlesztdsi 
társulások /ut,szennyvízcsatorna/ szervezésében is.

A lakosság kereskedelmi ellátásának ellenőrzése és javitásának elő
segítése céljából 1986.évben a Tuhri György Fogyasztási- és Értéke
sítési Munkásszövetkezet, és a PANNONKER Vállalat testület előtti 
beszámolása, kapcsán ellenőriztük a lakosság ellátása, érdekében ki
fejtett kereskedelmi tevékenységüket és a boltok munkáját. Az elle
nőrzés során megállapítottuk, hogy az üzletek án .Q.llátása megfelelő* 
Egy-egy boltnál a.z áru tárolási körülmények, és az áru bemutatás fel
tételei nem voltak minden esetben biztosítva»
1987. évben ugyancsak ellenőriztük a KOMFORT Kereskedelmi Vállalat 
egységeinek működését, a lakosság ellátási és szolgáltatási tevékeny
ségüket .
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Itt sem állapítottunk meg jelentősebb hiányosságot, az ellátás itt is 
megfelelő volt.
Városképi szempontból javasoltuk a testületnek, hogy a beszámoltatás 
kapcsán hivja föl a Kereskedelmi Szervezetek figyelmét, hogy fordít
sanak nagyobb gondot az üzletek kirakatainak berendezésére, és a rek
lámfeliratok üzemképes állapotára, A kereskedelmi egységek külső meg
jelenése is kell, hogy segitse a városias hangulatot, a városközpont 
szépitésére való törekvését a tanácsnak. Ez irányban a műszaki Osztály 
felhívására jelentős előrelépés történt a vállalatok részéről.

A lakossági igényekhez jobban igazodva, a szociális és egészségügyi ága
zatban közreműködtünk a tárgyi feltételrendszer fejlesztési elképzelései
nek kialakításában. Az egészségügy komplex fejlesztése kapcsán vizsgál
tuk, és véleményeztük az‘:uj kórház építésének pénzügyi lehetőségének 
megteremtését közösen a számvizsgáló bizottsággal. Vizsgáltuk a kötvény 
kibocsátás, a bankhitelfelvétel és .-'visszafizetés anyagi lehetőségeit 
a. tanács fizetőképességének megtartása mellett. A bizottság egyetér
tett a fejlesztéstervezot megvalósításával, mert ez látszik jelenleg 
is az egészségügyi ellátás javításának legracionálisabb megoldásának.

A város fejlődéséhez nagy mértékben 1.hozzájárult a város lakosságának 
társadalmi és gazdasági szerveinek Összefogásával megvalósult társa
dalmi munka* A társadalmi munka tervezetet bizottságunk is minden év- 
"ben véleményezi* A pénzügyi, terv, és munkaügyi osztály ennek alapján 
teszi meg javaslatát a Végrehajtó Bizottság felé, az éves társadalmi 
munka feladatok pénzügyi támogatására. A jóváhagyott terv realizálása 
a szakigazgatási szervek által előkészített konkrét szocialista szer
ződések alapján történik. E munkában legeredményesebb feladatként a.z 
elmúlt időszakban a II.számú általános iskola fűtés korszerűsítését, 
a Nagy Gyula galéria kialakítását, és az egy iékola egy üzem mozgal- 
mat említhetjük.
Igen jelentős a városban az a szellemi és társadalmi munka kapacitás, 
ami városfejlesztési feladatainkba bekapcsolható lenne«
Az eddigi kísérletezéseink és próbálkozásaink az elért eredmények elle
nére sem tették lehetővé annak a módszernek a megtalálását, ami ezt a 
tevékenységet megfelelően kiszélesítené és hasznosítaná.
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Ezért a "bizottság is a műszaki osztály a pénzügyi osztállyal közösen 
keresi olyan tervezési módszerek kialakítását a városban működő más 
munkabizottságokkal közösen, ami lehetővé teszi a társadalmi munka 
minél nagyobb területre való kiterjesztését és eredményességének fo
kozását .

Kérem a tanácsülést, hogy előterjesztésemet megtárgyalni, és elfogad
ni szíveskedjenek.

V á r p a l o t a ,  1988. június 9* /

Krasznai Béla / 
bizottság elnöke



E l ő t e r j e s z  t é s  

a Városi Tanács 1908, junius 17#-i

Tárgy: a Számvizsgáló Bizottság beszámolója. 

Előadó: Gál Gyula a Bizottság Elnöke

ülésére*



B e s z á m o l ó  
a Számvizsgáló Bizottság munkájárói*

A Tanácsokról szóló 1971* évi I, Törvény 59# §.-a eloirja 
a Számvizsgáló Bizottság kötelező megalakulását*
Az 1985* junius 8-án megválasztótt Tanács alakuló ülésén
7 tagú Számvizsgáló Bizottságot hozott létre*
Bizottságunk megválasztása óta önálló beszámolót még nem 
terjesztett elő. Munkájáról azonban a Tanács a pénzügyi 
jellegű előterjesztések során .tájékoztatást kapott, 
Bizottságunk feladatát a Városi Tanács és Szervei Szerve
zeti és Működési Szabályzata az alábbiakban határozza 
meg:
- A gazdálkodásról szóló éves beszámolók ellenőrzése.
- A Tanács elé kerülő pénzügyi jelentések eloterjesztések
a középtávú és éves költségvetési tervek megvitatása, vé
leményezése,

- A tanácsi gazdálkodás figyelemmel kisérése év közben,
- Részvétel KöltségVetési revizió megtartásában.
- A gazdálkodás összhangjának biztosítása érdekében együtt
működés a Városfejlesztési- Termelési«- Ellátási Bizott
sággal*

- A tanábstagi bejelentések, közérdekű javaslatok megvaló
sításának figyeletamel kisérése*

Bizottságunk a fentiekben meghatározott feladatait munka
terv szerint látja el. Minden évben készítünk munkátervet? 
amely alapján évenként négy alkalommal tartunk ülést.

Valamennyi évben tárgyaltuk;
- a Város éves költségvetési tervjavaslatát.



«* é.z éves illetve féléves gazdálkodásról készített be
számolókat,

- A pénzügyi-gazdasági ellenőrzés tapasztalatait,
Évente egy alkalommal - az éves költségvetési tervjavas
lat tárgyalásakor - közös ülést tartottunk a Városfej
lesztési- Termelési- Ellátási Bizottsággal*

Az együttes ülés kölcsönösen segitette tájékozóttságunkat 
és munkánkat* 1986* évben tárgyaltuk a város VII* ötéves 
tervi tervjavaslatát* Ugyancsak 1986, évben tűztük napi
rendre a településfejlesztési hozzájárulás előkészítését, 
és a végrehajtás tapasztalatait, A szavazás lezárása után 
ellenőriztük annak szabályszerűségét, a számítások összes!** 
tések módját és menetét, Á Bizottság ezek alapján javasolta 
a településfejlesztési hozzájárulás bevezetését városunkban* 
Előzetesen megvitattuk a tanácsülés elé kerülő tanácsrende
let tervezetet és előterjesztést a hozzájárulás bevezetésé
vel kapcsolatban.
Az éves ellenőrzési beszámolók kapósán megállapítottuk, 
hogy a Végrehajtó Bizottság által meghatározott pénzügyi 
gazdasági ellenőrzéseket jó színvonalon látják el*

A Bizottság tagjainak munkája, megjelenése az üléseken 
érdemi véleménynyilvánítása bizonyítottadeladatra való 
alkalmasságukat. Az ülések aktivak, sok észrevétel és 
vélemény hangzik el, tükrözve a tagok felkészültségét és 
választóik véleményét,

A Bizottsági tagok a tanácsi gazdálkodás helyzetét 
reálisan értékelik és a kialakított álláspontot a testü
let előtt képviselik*
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